

外來人口換發「新式統一證號」資料變更提醒事項
「New UI No. format for Foreign Nationals」Advisory Notice

內政部新式外來人口統一證號已於 110 年 1 月 2 日實施，將現行統一證號調整為 1 碼英文+9 碼數字身分證字號格式，若您已申請新式外來人口統一證號，提醒您下列事項：

The Ministry of the Interior has implemented the New UI No. Format for Foreign Nationals since January 2, 2021. The New UI No. uses the same format as original National ID, with one letter followed by nine numbers. If you had already applied for the New UI No., please note the following points:

一、如果您是本公司客戶，得至本行官網下載「[外來人口統一證號變更申請書](#)」，請填妥申請書並檢附新式統一證號之證件正反面影本乙份，以郵寄方式寄至本公司開戶櫃台辦理資料變更。(地址:10682 台北市大安區敦化南路二段 97 號 B1 樓)

If you are Capital Futures' customer, please fill out "New UI No. of Foreign Nationals Application Form" which can be downloaded from [Capital Futures' official website](#) and mail it to our headquarters with both front and back copies of resident certificate which contains the New UI No. (Address: B1., No. 97, Sec. 2, Dunhua S. Rd., Da'an Dist., Taipei City 10682, Taiwan, R.O.C.)

二、建議您應同步將您的新式外來人口統一證號相關資訊更新予撥薪雇主、銀行、證券公司、其他期貨公司、稅捐機關...等單位，以利該單位更新資訊並依您與該單位之約定完成入/扣款項。

After replacing your New UI No., we recommend you should update relevant information to your payroll employers, banks, securities companies, other futures companies, tax collection authorities, etc., so that those units can update the information and successfully complete the fund deposit or deduction accordingly.

三、另外，應注意於本公司或證券公司留存之統一證號必須與您約定的銀行扣(匯)款帳戶證號相符，以避免產生現金股利、基金配息或期貨出金遭退撥情形。

To avoid transaction failure of your cash dividends, fund dividends, or margin withdrawals, please confirm your UI No. in our record or in securities firm's record is consistent with the one kept in your designating credit or debit bank account.

四、若您有金融諮詢以外的問題，請至移民署全球諮詢網「[新式外來人口統一證號專區](#)」查詢相關資訊，或可撥打「1996 內政服務熱線」及「外來人士在臺生活諮詢服務熱線(0800-024-111)」洽詢。

If you have any questions other than financial services, please refer to the "[New UI No. Format for Foreign National](#)" at the website of National Immigration Agency and check relevant information. You may also call "MOI Service Hotline (1966)" or "Foreigners in Taiwan Hotline (0800-024-111)" for consultation service.

五、倘您有與金融相關問題，請致電本公司服務電話(02)2700-2888 分機 6315。

If you have any questions related to financial services, please contact us at (02)2700-2888 ext 6315.